

4D3N SIEM REAP PHNOM PENH (SIC)

FREE
1 hour body or foot massage
(not entitle for child)
Rosana Broadway Cabaret Show
Local famous food

**** Extra OFF for the 4th person ** (for adult only)**

VALIDITY : 01 OCT 2017 - 31 MAR 2018

PRICE PER PERSON (RINGGIT MALAYSIA)

CAT	HOTEL USED OR SIMILAR CLASS	TWIN/ TRIPLE	ADULT			CHILD BELOW 10 YRS	
			4 th Adult	SINGLE	CWB	CNB	
3*	PNH - Salita/Rose Emerald or sml REP-Monoreach /Evergreen/Dara Reang Sey or sml	1119	629	1389	959	619	
4*	PNH - Green Palace/River Palace or sml REP-Kingdom Angkor/Starry Angkor/Riviera/Smiling or sml	1199	669	1549	1019	659	
4*+	PNH - Juliana or sml REP-Apsara Angkor / Ree Hotel / Khemara or sml	1239	699	1649	1059	679	
5*	PNH - Sokha Phnom Penh or sml REP-Apsara Palace/Angkor Era or sml	1459	809	2159	1249	799	

SIGHTSEEING TOUR 行程简介

DAY 01: Arrival - Siem Reap (D)

Pick up at Siem Reap airport meet by our representative, transfer to check in hotel by your selected hotel. Afternoon we start visit **Tonlesap Great Lake**, take boat visit Floating village, see the way people living on floating house, floating school, restaurant, church, you can feeding crocodile in the farm (by own expense), **LES ARTISAN D'ANGKOR**, Cambodia famous Gem shop. 1 hour Body or Foot massage. Buffet dinner with traditional dancing performance, check in hotel. (If flight arrival after 1300pm, are not entitle to join Day 01 city tour, unutilized services are non-refundable and non-replacement)

DAY 02: Siem Reap (B/L/D)

Breakfast at hotel, Morning visit the **South Gate** of Angkor Thom (**Bayon temple**, **Phimeanakas temple**, **Elephant & Leper King terrace**, **SuorPrat towers**), pass by **Chao Say Devoda temple**, **Thommanon temple**, **TaKeo temple**, visit **Ta-Prohm Temple**. After lunch in town, finally we visit The world heritage of **Angkor Wat temple**, see the beautiful sunset at Angkor Wat temple. Dinner, see **ROSANA Broadway** (The first and only international cabaret show in Cambodia), back to hotel.

DAY 03: Siem Reap - Phnom Penh (B/-/D)

Breakfast at hotel, transfer to Phnom Penh by **public express coach** (around 6 hour). Upon arrival Phnom Penh, visit **Royal Palace and Silver Pagoda**, **Independence Monument**, **Victory Monument**, Souvenir shop, then, visit **Naga Casino**. Dinner and send back to hotel.

DAY 04: Phnom Penh - Departure (B)

After breakfast at hotel, free leisure until time transfer to airport for departure flight.

第一天：抵达暹粒 (晚餐)

公司代表于暹粒国际机场迎接贵宾，送往住宿酒店登记，下午参观**洞里萨湖**，乘船游览浮村，观赏村民漂浮的屋子，学校，餐厅，教堂，您于鳄鱼养殖场内给鳄鱼喂食（自费），**阿迪珊雕刻学院**，当地著名**宝石店**，1小时全身或脚底按摩，晚上享用**自助餐+传统舞蹈表演**，送回酒店休息。(航班时间必须于1300前抵达，否则第一天市区游将自动取消，恕不退款或更换)

第二天：暹粒 (早/午/晚餐)

酒店早餐后，参观大吴哥的**南城**（**巴戎庙**，**空中宫殿**，**斗象台**，**癞王台**，**12生肖塔**），途经**周萨神殿**，**塔玛依殿**，**大高殿**，来到**塔普伦殿**，回到市内用午餐，下午参观**吴哥窟**，俗称**小吴哥**，最后于吴哥窟欣赏美丽日落。晚餐后，欣赏**ROSANA Broadway**（柬埔寨唯一一家国际级百老汇表演），回酒店休息。

第三天：暹粒-金边 (早/-/晚餐)

酒店早餐后，**乘公共快线**前往首都 - 金边市（车程约6小时）。抵达金边后，参观**大皇宫**和**银阁寺**，**独立纪念碑**，**胜利纪念碑**，**精品店**，接着游览**金界娱乐赌场**，晚餐后送回酒店休息。

第四天：金边-起飞 (早餐)

酒店早餐后，自由活动，于预定时间送往机场，乘机飞回温暖的家。

PACKAGE INCLUDED

- ✓ Meet and greet by local representative
- ✓ Return airport transfer
- ✓ All meals as per itinerary (non halal or vegetarian)
- ✓ Escorted orientation tour by English speaking guide
- ✓ All entrance fees as per itinerary

PACKAGE EXCLUDES

- ✗ All personal expenses & portorage
- ✗ Entry visa application (if applicable)
- ✗ Travel insurance coverage
- ✗ High season surcharge (if applicable)

BLOCK OUT DATE : 02-04 NOV & 20 DEC 2017 – 05 JAN 2018 & 12 - 24 FEB 2018

REMARKS

- **Minimum 2 pax** traveling based on **SIC** arrangement. Only valid for **Malaysian Market**.
- Compulsory tour guide & driver tipping **RM 60 per pax** must be collected at Great Leap Tours Office. English Speaking Guide.
- **Mandarin Speaking Guide for Phnom Penh additional charges RM 100 per day per guide.**
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Tour prices, services & conditions are correct as the time of publication but are subject to revision without notice.
- Kindly indicate tour code when making booking.
- **Deposit of RM 300 per pax shall made upon booking confirmed. No refunds are permitted.**
- Deadline of full payment refer to confirmation reply
- **Traveling period valid from 01st Oct 2017 – 31st Mar 2018**
- **NOT accepted all FIT booking and SIC booking during Chinese New Year (12-24 Feb 2018)**
- **FREE VALUE cannot change to cash or equal value tour and services**
- Any cancellation that made by clients for any unutilized services, unused tours or hotel rooms are non-refundable



佳乐旅游有限公司 GREAT LEAP TOURS SDN BHD (665229-U)(KPL/LN 3993)

Lot 11599, 2nd Floor, RH plaza, Blk 16, K.C.L.D, Jalan Lapangan Terbang, 93250, Kuching, Sarawak, Malaysia.
Tel : 082 - 457 181 Fax : 082 - 459 181 Email : outbound@greatleap.com.my